
Generalforsamling i Sdr. Rind og Rindsholm Borger- og kulturforening 
 
Torsdag d. 27. februar 2025 kl. 19.30 
 
 

Referat 
 

1. Valg af dirigent 

• Bestyrelsen foreslår Vagn Thorsen – han vælges. 

• Dirigenten informerer om, at der er indkaldt rettidigt til generalforsamlingen i både 

beboerbladet og på Facebook.  

2. Valg af referent 

• Bestyrelsen foreslår Pernille Rohde Thomassen – hun vælges. 

3. Valg af stemmetællere 

• Dennis Ingemann og Malene Grønvaldt melder sig, og vælges. 

4. Fremlæggelse og godkendelse af bestyrelsens beretning 

• Bestyrelsens beretning kan findes vedhæftet.  

• Flere borgere appellerer til, at bestyrelsen genopstiller og genvælges på en 

ekstraordinær generalforsamling. 

• Der ytres opbakning til bestyrelsens handlinger. 

• Det pointeres at Drivhuset altid har været til låns, og at huset altså aldrig har været 

”vores”. 

• Det nævnes at Tapdrup arbejder på at omdanne den gamle skole til Kulturhus – der 

sættes spørgsmål ved hvorfor Tapdrup kan have tre huse, når vi ikke kan/må. 

• Der spørges ind til hvad Juniorklubbens bestyrelse selv har gjort i sagen om 

Drivhuset.  

• Det ytres at nogle borgere sidder med en oplevelse af, at det havde været bedre 

hvis bestyrelsen havde været afventende, og ikke havde opsøge dialogen om et salg 

for at få midler med fra salget.  

 

• Beretningen godkendes 

 

 



5. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab 

• Jørn fremlægger det reviderede regnskab for borgerforeningen og forsamlingshuset 

• Begge regnskaber kan findes på hjemmesiden www.srind.dk  

• Begge regnskaber godkendes  

 

6. Indkomne forslag 

• Lokalhistorisk arkiv er kommet med et forslag om at der skal skabes dialog om 

hvordan forsamlingshuset skal bruges fremadrettet. Opfordringen gives videre til en 

ny bestyrelse.  

• Der sættes spørgsmål ved hvor meget plads Lokalhistorisk arkiv skal have i 

forsamlingshuset.  

• Der lægges op til at den nye bestyrelse inviterer borgerne i byerne til 

dialogmøde om forsamlingshusets fremtid.  

7. Fastsættelse af kontingent  

• Bestyrelsen foreslår at hæve kontingentet fra 125 kr. for enlige/ 250 kr. for en 

husstand til 200 kr. for enlige/ 400 kr. for husstand. Det foreslås ligeledes at hæve 

kontingentdelen til forsamlingshuset fra 25 kr. til 50 kr. per. Kontingentindbetaling.  

• 34 stemmer for og 4 stemmer imod  

• Kontingentet for kontingentåret 2026 fastsættes til 200 kr. for enlige/ 400 

kr. for husstand, hvoraf 50 kr. går til forsamlingshuset 

• Der appelleres til at den nye bestyrelse tydeliggør hvad man ”får” for sit kontingent.  

• Det appelleres til at den nye bestyrelse laver reguleringer i priserne for medlemmer 

/ ikke-medlemmer 

8. Valg af bestyrelse på syv – ni medlemmer – PUNKTET UDSÆTTES TIL EKSTRAORDINÆR 

GENERALFORSAMLING 

• Dennis Ingemann Poulsen genopstiller ikke 

• Anna Maria Andreasen genopstiller ikke 

• Johan Whitch genopstiller  

• Michelle Marie Thestrup genopstiller 

• Louise Mathilde Nyholm er ikke på valg 

• Pernille Rohde Thomassen er ikke på valg 

• Thomas Skov er ikke på valg 

http://www.srind.dk/


 

• Da hele bestyrelsen træder af skal der vælges en hel ny bestyrelse. Da den dagsorden 

er er indkaldt til dermed ikke er den der gennemføres, kan der ikke vælges en ny 

bestyrelse i aften. De tre medlemmer der ikke er på valg, Louise Mathilde Nyholm, 

Pernille Rohde Thomassen og Thomas Skov, bliver siddende og indkalder til en 

ekstraordinær generalforsamling indenfor 3-4 uger. Der annonceres på Facebook og i 

byportene.  

 

9. Valg af to suppleanter – PUNKTET UDSÆTTES TIL EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING 

 

10. Valg af revisor – PUNKTET UDSÆTTES TIL EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING 

• Finn Vestergaard – ikke på valg 

• Heidi Villekjær Kirkeby – på valg 

11. Valg af revisor suppleant – PUNKTET UDSÆTTES TIL EKSTRAORDINÆR 

GENERALFORSAMLING 

12. Eventuelt 

• Der er næsten ingen julebelysning tilbage, der ønskes nyt.  

 

 


